

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Century Investment Group Date: 11-05-2023 10:19:46 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة العصر للاستثمار التاريخ: 11-05-2023 AM 10:19:46 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
Century Investment Group announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة مجموعة العصر للاستثمار عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 10-05-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 10-05-2023
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
kindly be informed that Rum International Hotels Company has purchased or acquired 1,850,043 shares of century Investment Group on 10/5/2023, as its balance has reached 1,850,043 shares, with a percentage of ownership 18,500 of the company's capital.	ارجو اعلامكم بان شركة فنادق رم الدولية قد قامت بتاريخ 2023/5/10 بشراء او تملك 1850043 سهم من اسهم شركة مجموعة العصر للاستثمارحيث اصبح رصيدها 1850043 سهم وبنسبة 18.500 من راس مال الشركة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Roze Sami Bader	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Roze Sami Bader